
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 27/2021

XXVII Posiedzenie w dniu 25 listopada 2021 
Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 16:03 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:

1. Agnieszka Związek-Sekretarz;
2. Grażyna Borycka - Skarbnik;
3. Danuta Grzelińska - Podinspektor w Referacie Finansowym;
4. Paulina Kuberska- - Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
5. Robert Soboniak - Podinspektor w Referacie Spraw Obywatelskich.

1. Otwarcie posiedzenia komisji
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2022 rok.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Porządek został przyjęty.

2. Analiza realizacji zadań z zakresu służby zdrowia na terenie Gminy Miedźno.
Przewodnicząca  Stobiecka  wyjaśniła,  iż  w  związku  z  sytuacją  epidemiologiczną  w  kraju,  niestety
przedstawiciele Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłobucku nie mogli pojawić się na posiedzeniu Komisji.
Informacja  dotycząca  realizacji  zadań  z  zakresu  służby  zdrowia  na  terenie  Gminy  Miedźno  została
przekazana radnym. Nawiązując do informacji powiedziała, że w Ośrodku Zdrowia w Ostrowach nad
Okszą  jest  tylko  jeden  lekarz.  Na  co  radny  Zielonka  powiedział,  że  jest  jeden  lekarz,  który  jest
zainteresowany pracą w Ośrodka Zdrowia w Ostrowach nad Okszą.
O godz. 14.05 Podinspektor Robert Soboniak dołączył do posiedzenia Komisji.

3. Analiza wydatkowania budżetu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Podinspektor  Robert  Soboniak przedstawił  analizę  wydatkowania  budżetu GKRPA. Poinformował,  iż
w III kwartałach 2021 roku Komisja opiniowała 21 wniosków o dofinansowanie różnych przedsięwzięć



i  wydarzeń,  które  miały  być  zorganizowane  w 2021 i  2022 roku.  17  wniosków zostało  pozytywnie
rozpatrzonych i Komisja przyznała środki finansowe, 4 wnioski zostały negatywnie rozpatrzone przez
Komisję.  GKRPA  jak  co  roku  zorganizowała  szkolenie  dla  członków  Komisji  oraz  dla  Zespołu
Interdyscyplinarnego.  Celem  szkolenia  było  zapoznanie  uczestników  z  nadchodzącymi  zmianami
w przepisach prawa oraz podniesienie wiedzy merytorycznej w zakresie działań komisji oraz zespołu. 
Do tej pory do Komisji trafiło 15 wniosków o zastosowanie procedury mającej na celu zastosowanie
leczenia odwykowego. Komisja skierowała 8 osób na badania do biegłych sądowych, również 8 osób
zostało  skierowanych  do Sądu.  W roku 2021,  GKRPA ściśle  współpracując  z  Komenda  Powiatową
Policji w Kłobucku zorganizowała cztery akcje dot. bezpieczeństwa w gminie Miedźno. W dniach 26
maja,  8  sierpnia  15  października  i  27  listopada  2021  r.  zorganizowane  zostały  przy  współpracy
z Komenda Powiatową Policji w Kłobucku akcje dot. bezpieczeństwa rowerzystów i pieszych z terenu
naszej gminy. Rozdawane były gadżety i elementy odblaskowe, mające na celu poprawę widoczności
osób  poruszających  się  po  drogach  i  chodnikach.  Gadżety  zostały  zakupione  z  budżetu  GKRPA.
W związku z zakupem przez GKRPA miasteczka mobilnego dla  ZSP Miedźno, w dniu 22 września
przeprowadzone  zostały  warsztaty  dot.  zasad  ruchu drogowego dla  najmłodszych,  prowadzone przez
członków GKRPA Miedźno, naszych dzielnicowych.
Radny Graj zapytał jak fizycznie działa Komisja. 
Podinspektor Soboniak odpowiedział, że dwa razy w tygodniu działa punkt konsultacyjny w Urzędzie
Gminy Miedźno, w którym dostępni są dla każdego z problemami psychologowie. 
Radny  Graj  zapytał  jeszcze  ile  faktycznie  pieniędzy  jest  wydawane  na  działania  związane
z wynagrodzeniem dla psychologów, biegłych czy sprawy sądowe
Podinspektor Soboniak odpowiedział, że ok 17-18 tys. złotych.
Radny Graj zapytał ile osób przebywa teraz w Ośrodku dla osób z problemami alkoholowymi.
Podinspektor Soboniak odpowiedział, ze jest jedna osoba, która aktualnie przebywa w Ośrodku.
Radny Graj zapytał czy na terenie Gminy Miedźno występuje problem narkomanii.
Podinspektor Soboniak poinformował, że nikt nie zgłaszał takich sytuacji.
Radna Szymonik zapytała jaka jest pomoc dla rodzin alkoholików, czy byłaby możliwa pomoc dla nich
teraz  w  okresie  świątecznym,  czy  środki  jakie  zostały  w  budżecie  mogłyby  zostać  przekazane  na
zorganizowanie dla nich np. „Szlachetnej Paczki”.
Podinspektor  Soboniak  poinformował,  że  nie  jest  osobą  decyzyjną  i  o  takim  pomyśle  poinformuje
swojego przełożonego.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.
O godz. 14.09 Podinspektor Robert Soboniak opuścił posiedzenie Komisji.

4. Opracowanie planu pracy komisji na 2022 r.
Przewodnicząca  Stobiecka  powiedziała,  że  propozycja  planu  pracy  bazuje  na  roku  2021.  Poprosiła
o zgłaszanie ewentualnych uwag oraz zmian. Radni nie zgłosili żadnych propozycji zmian i jednogłośnie
przyjęli plan pracy na 2022 rok. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
O godz. 14.10 Skarbnik Grażyna Borycka i Podinspektor Danuta Grzelińska dołączyły do posiedzenia
Komisji.
a)  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Radnych mocno zaniepokoiła sytuacja, która ma na celu wprowadzenie podwyżek stawek podatkowych.
Podjęto rozmowy na temat zmniejszenia podanych kwot w projekcie uchwały.
Radny Graj złożył formalny wniosek, aby zmniejszyć stawkę podaną w projekcie uchwały dotyczącą
podatku związanego z działalnością gospodarczą oraz budynkami mieszkalnych lub ich części zajętych
na prowadzenie działalności gospodarczej na kwotę 21,50 od 1 m ² powierzchni użytkowej.
O godz. 14.30 posiedzenie Komisji opuściła radna Agnieszka Szczypiór.



Głosowano wniosek w sprawie:
propozycji stawek podatku związaną z działalnością gospodarczą oraz budynków mieszkalnych lub ich
części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej- 21,50 od 1m 2 powierzchni użytkowej. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Radna  Stobiecka  złożyła  formalny  wniosek  aby  zmniejszyć  stawkę  podaną  w  projekcie  uchwały
dotyczącą  stawek  podatku  od  budynków  związanych  z  potrzebami  bytowymi  zajętymi na
przechowywanie  opału,  zapasów  domowych,  sprzętów  gospodarstwa  domowego,  płodów  rolnych  i
inwentarza żywego na kwotę 4,80 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej. 
Głosowano wniosek w sprawie:
propozycji  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  budynków związanych  z  potrzebami  bytowymi
zajętych  na przechowywanie  opału,  zapasów domowych,  sprzętów gospodarstwa domowego,  płodów
rolnych i inwentarza żywego- 4,80 zł od 1 m 2 powierzchni użytkowej. 
Wyniki głosowania
ZA:  6,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
PRZECIW (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór

b)  zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków
transportowych.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

c) zaopiniowani projektu uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.



W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
O  godz.  14.50  Skarbnik  Grażyna  Borycka  i  Podinspektor  Danuta  Grzelińska  opuściły  posiedzenie
Komisji.
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

d)  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miedźno oraz warunków i zasad
korzystania z tych przystanków
O godz. 15.00 Podinspektor Paulina Kuberska dołączyła do posiedzenia Komisji.
Podinspektor Kuberska omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub
zarządcą jest Gmina Miedźno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
O godz. 15.09 Podinspektor Paulina Kuberska opuściła posiedzenie Komisji.
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

e)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  usuwania  wyrobów
zawierających azbest dla Gminy Miedźno na lata 2021 – 2032.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
Radna Stobiecka zapytała jaki jest realny termin na odpieranie azbestu od mieszkańców.
Sekretarz odpowiedziała, że taki realny termin to pierwszy kwartał 2022.
Radny Graj zapytał jaka kwota w budżecie gminy zabezpieczona jest na usuwanie azbestu.
Sekretarz odpowiedziała, że jeśli Program usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Miedźno
na lata 2021 – 2032. zostanie pozytywnie zaopiniowany w formie uchwały to do budżetu gminy wpłynie
dotacja w kwocie 50 tys. zł.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest
dla Gminy Miedźno na lata 2021 - 2032. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór



Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

f) zaopiniowanie uchwały w sprawie uchwalenia Planu działania na rzecz zrównoważonej energii
(SEAP) na lata 2021 – 2030 dla Gminy Miedźno.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
Radny  Graj  zapytał,  czy  piaskowania  znajdująca  się  na  terenie  Gminy  Miedzno  też  jest  brana  pod
uwagę,czy jest to traktowane jako kopalnia i teren górniczy?
Sekretarz  odpowiedziała,  że  przy  opracowywaniu Planu  działania  na  rzecz  zrównoważonej  energii
(SEAP) na lata 2021 – 2030 dla Gminy Miedźno uwzględnione zostały podmioty, które mają największy
wpływ na emisję zanieczyszczeń na terenie gminy.
Głównymi sektorami wchodzącymi w zakres SEAP są budynki, urządzenia oraz transport.  Jeżeli chodzi
o sektor przemysłowy, to nie jest on głównym celem działań. Ponadto, zakłady górnicze albo przeróbcze
nie  są  zobligowane  do prowadzenia  pomiarów emisji  pyłów,  chyba,  że  takie  wytyczne  znajdują  się
w decyzji  środowiskowej,  a  następnie  w  koncesji  i  planie  ruchu  (ma  to  miejsce  w  przypadku,  gdy
prowadzona działalność stanowi szczególne zagrożenie). 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:

zaopiniowanie uchwały w sprawie uchwalenia Planu działania na rzecz zrównoważonej energii (SEAP)
na lata 2021 – 2030 dla Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

g) zaopiniowanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia aktualizacji Planu Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno na lata 2021- 2027.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  aktualizacji  Planu  Gospodarki
Niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno na lata 2021- 2027. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

h)  zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  określenia  innego  sposobu  udokumentowania  wykonania
obowiązku zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych.
Sekretarz omówiła projekt uchwały.
Radny Graj zapytał, czy uchwała dot. pozbywania się nieczystości nie powoduje że Firma XYZ nie może
odebrać  ścieków  od  mieszkańca  Gminy  Miedźno  i  wywieźć  je  np.  do  Kłobucka.  Czy  tylko  firma
zarejestrowana w Miedźnie musi je zbierać od mieszkańca i oddawać do oczyszczalni w Ostrowach.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  zgodnie  z art. 7  ust. 1  pkt 2  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku
w  gminie  przedsiębiorca  zamierzający  prowadzić  działalność  w zakresie  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych  i transportu  nieczystości  ciekłych  jest  obowiązany  uzyskać  na  tę  działalność



zezwolenie.  Zezwolenie jest  udzielane przez wójta  (burmistrza lub prezydenta miasta)  właściwego ze
względu  na  miejsce  (gminę)  prowadzenia  działalności.  Jeżeli  dany  podmiot  zamierza  prowadzić
działalność na terenie więcej niż jednej gminy, powinien uzyskać zezwolenie w każdej z nich.
Jak wskazuje  art. 8  ust. 2a ww. ustawy niezbędnym do uzyskanie  pozwolenia  jest  udokumentowanie
gotowości odbioru nieczystości ciekłych przez stację zlewną. W związku z powyższym przedsiębiorca,
który  chce  świadczyć  usługi  w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i transportu
nieczystości ciekłych na terenie danej gminy jest zobowiązany do uzyskania odpowiedniego zezwolenia,
a  to  do jakiego  punktu  zlewnego odda nieczystości  uzależnione  jest  od  tego z  którym punktem ma
porozumienie.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku
zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Małgorzata  Szymonik,
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

6. Sprawy różne.
Radny Graj prosił o przeniesienie znaku „Teren zabudowany” na ul. Częstochowskiej w Miedźnie w inne
miejsce.
Sekretarz poinformowała, że powiadomi odpowiedniego pracownika aby ingerował w tym temacie. 
Radny  Graj  prosił  o  wystąpienie  do  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  o  przejście  dla  pieszych  na  ul.
Częstochowskiej pomiędzy sklepami Żabka i Wafelek.
Sekretarz poinformowała, że wyśle pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich.
Radny  Graj  prosił  o  doświetlenie  przejścia  dla  pieszych  w  Miedźnie,  znajdującego  się  na  ul.
Częstochowskiej między przystankiem autobusowym a sklepem Delikatesy Centrum.
Sekretarz poinformowała, że pismo zostało złożone do TAURON DYSTRYBUCJA w grudniu 2020 r.
z dwukrotnym przypomnieniem. Do dnia dzisiejszego nic w tym temacie nie zostało wykonane. Został
zgłoszony odcinek od skrzyżowania ul. Słonecznej w kierunku Łobodno na długości około150 do 200m.
Radna Grzyb prosiła  o doświetlenie  parkingu znajdującego się na ul.  Księżycowej w Miedźnie  przy
Ośrodku Zdrowia.
Sekretarz poinformowała, że projekt PPP jest w trakcie realizacji.
Radna  Szymonik  prosiła  w imieniu  mieszkańców Nowego Folwarku  aby  Pracownik  Urzędu  Gminy
Miedźno wykonał telefon do Wodociągów Częstochowskich i zapytał się na jakim etapie prowadzone są
prace inwestycyjne.
Sekretarz poinformowała, że ustali jak wygląda sytuacja i odpowie na następnym posiedzeniu Komisji.
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 16.03.
 
Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka
 
Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


